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خبری که رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد

شانس بالای ایران برای کسب میزبانی جام ملت های آسیا
سرویس ورزشی-

ایران بیش�ترین ش�انس را ب�رای کس�ب میزبانی 
مسابقات جام ملت های آسیا درسال 2019 دارد.

در ش��رایطی ک��ه تلاش ه��ای وزارت ورزش و جوان��ان و 
فدراس��یون فوتبال برای کس��ب میزبانی مس��ابقات مهم جام 
ملت های آسیا در س��ال 2019 از مدت ها قبل آغاز شده بود، 
حالا خبر می رس��د که ایران به احتمال زیاد به عنوان میزبان 

نهایی این مسابقات معرفی می شود. 
علی کفاش��یان رئیس فدراس��یون فوتب��ال در تازه ترین 
صحبت های خود با بیان این خبر مهم، اظهارداش��ت: اعضای 
AFC ق��ول زی��ادی برای هم��کاری به ما داده ان��د. با تک به 
تک اعضای هیئت رئیس��ه صحبت کرده ام و بیش��تر آن ها به 
منظور کسب میزبانی جام ملت های آسیا 2019 قول همکاری 
داده اند. آنها ایران را در مسأله میزبانی یک کشور قوی می دانند 

و من فکر می کنم برای میزبانی شانس زیادی داریم.
کفاش��یان در ادامه اظهار داش��ت: گویا عربس��تان 3 ماه 
قبل از میزبانی این رقابت  ها انصراف داده اس��ت. البته چندی 
پیش از رئیس فدراس��یون عربستان پرسیدم که همچنان در 
صحنه هستید که پاس��خ وی مثبت بود. در گذشته می گفت 
ش��اید نباش��یم اما آخرین بار گفت همچنان هستیم. اتفاقاً با 
تایلندی  ها هم که صحبت کردم، آن ها هم خیلی برای میزبانی 
جام ملت ه��ای آس��یا 2019 راغب نبودن��د. در مجموع فکر 
می کنم بیش��ترین رقابت برای کس��ب میزبانی جام ملت های 

آسیا بین ایران و امارات است.
رئیس فدراسیون فوتبال در بخش دیگری از صحبت های 
خود خاطرنش��ان کرد: بای��د پس از گزارش نهایی بازرس��ان 
AFC در خصوص چهار کش��ور نامزد میزبانی و پس از تأیید 
نهایی چهار کش��ور فوق توس��ط AFC صحبت  ها و لابی  ها را 
آغاز کنیم. البته به یک س��ری لابی های ویژه در سطح بالا هم 

از سوی وزارت امور خارجه نیازمندیم تا سفارت هایمان از سایر 
کشورهای آسیایی خواس��تار حمایت شوند که این موضوع از 
اهمیت بس��یار زیادی برخوردار اس��ت. ما 6 ماه برای کس��ب 
میزبانی جام ملت های آسیا وقت داریم که باید طی این 6 ماه 

یک لابی بزرگ از طریق وزارت امور خارجه و مقامات سیاسی 
کشورمان و خود فدراسیون فوتبال انجام شود.

تمام این صحبت  ها در شرایطی از سوی رئیس فدراسیون 
فوتبال ایران عنوان می ش��ود که پیش از این اعلام ش��ده بود 
امارات از شانس بالایی برای کسب میزبانی جام ملت های آسیا 

در سال 2019 برخوردار است.
فدراسیون به دنبال حق پخش مسابقات

کفاش��یان روز گذش��ته در صحبت هایش به موضوع حق 
پخش مس��ابقات فوتبال نیز اشاره کرد و گفت: امسال قرارداد 
ما با صداوس��یما بابت حق پخش مسابقات لیگ برتر به اتمام 
رس��یده است و برای پخش مس��ابقات از سوی صداوسیما در 
فصل آینده باید قرارداد جدید امضا ش��ود. اگر صداوسیما جلو 
نیاید و ق��راردادی را امضا نکند، اجازه پخش مس��ابقات را به 

آن ها نخواهیم داد.
وی با بیان این که رقم پیش��نهادی ما به صداوسیما مبلغ 
160 میلی��ارد تومان بابت حق پخش تلویزیونی بوده اس��ت، 
گفت: باید با مس��ئولان صدا و سیما دراین باره جلسه بگذاریم 
و مذاکره کنیم. ش��اید در نهایت برای آن ها تخفیفی هم قائل 
شویم. یکی، دو بار به ضرغامی نامه نوشتم تا تکلیف این قضیه 
روش��ن ش��ود اما نمی دانم تاکنون به چه علت پاس��خی به ما 

نداد ه اند.

* سجاد انوشیروانی نایب قهرمان المپیک لندن گفت: 10 روز زیر نظر پزشک 
تغذی��ه مواظب وزنم هس��تم و در صورت پایین آمدن چرب��ی خونم به اردو ها 
برمی گردم.البته در حال حاضر کم کم تمرین می کنم تا بدنم افت نکند. آرزوی 
من گرفتن مدال در بازی های آس��یایی اس��ت و از دس��ت دادن این رقابت  ها 
حتمی نیست. اما از آنجا که سلامتی ام از همه چیز مهم تر است اول به فکر آن 
هستم و در کنار آن سعی می کنم به اردو ها برگردم اما اگر این اتفاق رخ نداد 

تلاش خواهم کرد با این قضیه کنار بیایم.
* امیر خوش خبر سرپرس�ت تیم ملی والیبال ایران از حضور سرمربی 
جدید تیم ملی نهایتاً تا تاریخ 19 اردیبهش�ت ماه در تهران خبر دادو 
گفت: بازی پنجم شاگردان کواچ در فینال سری آ ایتالیا 17 اردیبهشت 
ماه برگزار خواهد ش�د و دو روز پس از آن کواچ برای هدایت تیم ملی 

والیبال ایران به تهران خواهد آمد.
* عظیم قیچی س��از کوهنورد سرش��ناس ایرانی که در ت��لاش برای فتح قله 
“شیشاپانگما” نپال اس��ت به خاطر شرایط نامساعد جوی به کمپ اصلی این 
قله بازگش��ت.وی در نظر داشت روز یکش��نبه با 18 کیلوگرم تجهیزات برای 
هم هوایی به کمپ دو )7 هزار متر( قله شیش��اپانگما صعود کند که به خاطر 
وزش شدید باد و بارش برف پس از بارگذاری به کمپ اصلی در ارتفاع 5 هزار 

و 700 متری بازگشت.
* تی�م فوتس�ال ته�ران نماین�ده ای�ران در رقابت ه�ای جام جهانی 
دانش آموزان ایتالیا در دومین بازی مرحله گروهی خود نیز به پیروزی 
رس�ید و این ب�ار تیم دانش آموزی هلند را با نتیجه 7 بر 3 شکس�ت 
داد. تی�م ایران در اولین بازی خود نیز 18 بر یک بلژیک را شکس�ت 

داده بود.

خواندنی از ورزش 

افتتاح آزادراه گرمسار- قم تا پایان خرداد
سمنان- باش��گاه خبرنگاران: نماینده مردم گرمسار در مجلس شورای 
اسلامی از افتتاح آزاد راه گرمسار- قم تا پایان خرداد ماه سال جاری خبر داد.
غلامرضا کاتب در جلس��ه ای که با حضور مدیر کل راه و ترابری استان 
در فرمانداری گرمسار برگزار شد با بیان این مطلب گفت: کل مسیر آزاد راه 
گرمسار- قم 150 کیلومتر است که حدود 90 کیلومتر آن در حوزه گرمسار و 
تهران قرار دارد و با بیش از 95 درصد پیشرفت فیزیکی در حال اتمام است.

وی تصری��ح کرد: ورودی تقاطع غربی گرمس��ار نیز تا پایان خرداد ماه 
امسال به بهره برداری خواهد رسید. سخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه اظهار 
داشت: آغاز عملیات اجرایی ورودی تقاطع شرقی گرمسار نیز از خرداد ماه 

امسال اجرا خواهد شد.
همکاری یونسکو در مرمت تخت جمشید

ش��یراز- خبرگزاری مهر: مدیر کل یونس��کو از مشارکت و همکاری در 
مرمت و نگهداری تخت جمش��ید خبر داد.بن��ا بوکووا در جمع خبرنگاران، 
گفت: یونسکو در زمینه آثار باستانی و به خصوص تخت جمشید مشارکت 
و همکاری می کند.وی تصریح کرد: آثار تاریخی موجود در استان فارس نشان 
از تمدن بسیار خوب و بزرگی در ایران است.بوکووا تصریح کرد: در خصوص 
راه اندازی مؤسسه آب در استان فارس نیز برنامه ریزی لازم را خواهیم داشت.

ایران در رتبه دهم تنوع محصولات باغی
ارومیه- ایرنا: معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی وزارت جهاد کشاورزی 
گفت: ایران از نظر تنوع محصولات باغی جزو 10 کشور اصلی دنیا محسوب 
می ش��ود.محمدعلی جوادی در مراس��م معارفه رئیس جدید سازمان جهاد 
کش��اورزی اس��تان آذربایجان غربی گفت: این ظرفیت در تولید محصولات 
باغی به حدی بالاست که امسال در ایام عید نوروز از واردات محصولات باغی 
به داخل کشور جلوگیری شد.وی ادامه داد: بخش کشاورزی در کشور بدون 
مشارکت مردم نمی تواند در تولید غذا و امنیت غذایی موفق عمل کند و باید 

مردم یاریگر دولت در افزایش راندمان تولید و میزان بهره وری آب باشند.
730 تومان، یارانه هر کیلوگرم گندم

کرمان- فارس: رئیس سازمان مرکزی تعاون روستایی کشور گفت: 32 
تا 35 درصد گندم کشور را اتحادیه های تعاون روستایی خریداری می کنند.

حسین صفایی در جلسه کمیته خرید گندم استان کرمان اظهار داشت: 
90 نوع محصول زراعی و باغی در سطح کشور تولید می شود که مهمترین 
محصول برای ما گندم است.وی خاطرنشان کرد: سال جاری دولت برای هر 
کیلوگرم گندم 730 تومان یارانه می پردازد و اگر مصرف کشور 9 میلیون تن 

باشد، حدود 6 هزار و 500 میلیارد تومان یارانه باید پرداخت کرد.
امضای تفاهم نامه

رش��ت- ایرن��ا- تفاهم نام��ه هم��کاری علم��ی و تحقیقاتی بین 
دانش��گاه های گیلان و آستراخان با حضور وزیر علوم این جمهوری و 
مسئولان آموزش عالی گیلان در رشت به امضا رسید.در این نشست 
تفاهم نامه، تبادل استاد و دانشجو و راه اندازی زبان روسی و فارسی در 
مقطع کارشناسی ارشد بین دو دانشگاه گیلان و آستراخان، برگزاری 
نمایشگاه خدمات و دانش بنیاد با همکاری اتحادیه دانشگاه های حاشیه 
دریای خزر در آس��تراخان و گس��ترش همکاری های علمی و فنی به 

امضا طرفین رسید.
مبادلات در مرزهای خسروی و پرویزخان  

به دلیل برگزاری انتخابات عراق تعطیل می شود
معاون سیاسی و امنیتی استانداری کرمانشاه گفت: مبادلات مرزی 
در مرزهای خسروی و پرویزخان به دلیل برگزاری انتخابات پارلمانی 

عراق تعطیل می شود.
آیت الله آزرمی در گفت وگو با خبرنگار فارس در کرمانشاه با بیان 
اینکه این تعطیلی احتمالا دو روزه خواهد بود، بیان داشت: تعطیلی 
در مرزهای یاد ش��ده از جانب طرف عراقی اعلام و هرگونه صادرات 

و واردات متوقف می شود.
وی تاکید کرد: فقط برگش��ت مسافران عراقی از ایران به کشور 

عراق )برای شرکت در انتخابات( مجاز است.

کوتاه از ایران

اخبار کوتاه از فوتبال

سومین دیدار تدارکاتی تیم ملی در آفریقای جنوبی
تیم ملی فوتبال ایران که در اردوی آماده سازی آفریقای جنوبی به سر می برد 
امروز در س��ومین بازی تدارکاتی اش در این اردو به مصاف تیم صدرنش��ین لیگ 
آفریقای جنوبی می رود. ملی پوش��ان در اولین بازی ماراکا س��والس تیم سیزدهم 
لیگ آفریقای جنوبی را با پنج گل شکست دادند و در دومین مسابقه مقابل تیم 
رده پنجمی اورلاندو که 7 بازیکن ملی پوش داش��ت با تساوی سه بر سه متوقف 
ش��دند. طبق اخبار رس��یده اعضای تیم ملی و مربیان بازیکنان از وضعیت هتل، 
کمپ و غذای اردو رضایت دارند و در هوای معتدل ژوهانسبورگ تمرین می کنند.

اعزام تیم فوتسال به ویتنام برای پس گرفتن جام
تیم ملی فوتسال ایران بامداد دیروز به منظور حضور در مسابقات قهرمانی 
جام ملت های آس��یا عازم ویتنام شد. این در حالی است که تیم ایران در دوره 
پیش��ین ای��ن رقابت  ها عنوان قهرمانی خ��ود را از دس��ت داد و حالا به دنبال 
دس��تیابی دوباره به این عنوان است. سیزدهمین دوره فوتسال جام ملت های 
آس��یا از روز دهم تا بیستم اردیبهش��ت ماه در ویتنام برگزار می شود و 16 تیم 
حاضر در این مس��ابقات در چهار گروه چهار تیمی به مصاف همدیگر خواهند 
رفت. کاروان ایران هم بامداد امروز دوشنبه با 14 بازیکن و با انگیزه پس گرفتن 
عنوان قهرمانی عازم ویتنام ش��د تا بتواند ناکامی دوره گذشته را جبران کند. 

ایران در گروه دوم با تیم های استرالیا، چین و اندونزی همگروه است.
همکاری کی روش با فولادی ها

مه��دی محمدنب��ی، دبیرکل فدراس��یون فوتب��ال از همراه��ی بازیکنان 
ملی پ��وش تیم فولاد با این تیم در مرحله یک هش��تم نهایی رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا خبر داد و افزود: چون فرکی در قبال اردوی آفریقای جنوبی با 
تیم ملی همکاری کامل داش��ت، کی روش هم تصمیم گرفت تا بازیکنان فولاد 
را برای لیگ قهرمانان آس��یا و دیدار مقابل الس��د در اختیار این تیم قرار دهد.
تیم فولاد باید از مرحله یک هشتم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا طی 

روزهای 17 و 24 اردیبهشت به مصاف السد قطر برود.
برگزاری دیدار پیکان - فجرسپاسی در ورزشگاه شهرقدس

پس از کش و قوس های فراوان س��ازمان لیگ اعلام کرد دیدار برگش��ت 
دو تیم پیکان و فجرسپاسی در چارچوب مرحله پلی  آف لیگ برتر فوتبال عصر 
روز پنجش��نبه 11 اردیبهشت ماه در ورزشگاه ش��هرقدس برگزار می شود. این 
دیدار قرار اس��ت از ساعت 16:30 آغاز شود.دیدار رفت دو تیم با تساوی بدون 
گل به پایان رس��یده بود. تیم برنده به عنوان ش��انزدهمین تیم حاضر در لیگ 

برتر فصل چهاردهم حاضر خواهد شد.
سفر رئیس سازمان لیگ به مالزی 

مهدی تاج، نایب رئیس فدراس��یون و رئیس س��ازمان لیگ و کسرایی مدیر 
روابط بین الملل س��ازمان لیگ،دیروز تهران را به قصد مالزی جهت ش��رکت در 
نشس��ت کنفدراسیون فوتبال آسیا ترک کردند.این نشست مهم که امروز در مقر 
کنفدراسیون فوتبال آسیا برگزار می شود، در رابطه با معیارهای جدید AFC در  
مورد لیگ قهرمانان آس��یا و همچنین تصمیم گیری در رابطه با س��همیه های هر 

کشور در لیگ قهرمانان آسیا برای فصل 2016-2015 است.

رحیمی مدیرعامل جدید پرسپولیس

پرداخت بدهی ها و مذاکره با سرمربی در اولویت قرار گرفت

سرویس ورزشی-
اعتراض  ها نسبت به انتشار فایل صوتی دست اندرکاران باشگاه پرسپولیس 
از درون وزارت ورزش و جوانان، سرانجام واکنش مدیر روابط عمومی این وزارت 
خانه را به دنبال داش��ت. یکشنبه ش��ب مازیار ناظمی در پاسخ به اعتراض های 
مطرح ش��ده با مخاطب قرار دادن علی دایی سرمربی باشگاه پرسپولیس گفت: 
»خود دایی در آن جلسه گفت که صحبت های پروین در جلسه ای ضبط شده و 

به اطلاع او رسیده است. اگر کاری بد است، همه جا بد است.«
وی در قس��مت دیگری از صحبت های خود اظهار داشت: »اگر انتشار فایل 
صوتی جلس��ه بد است از آقای دایی می پرسم که اسناد امضا شده وزارت ورزش 
چطور به دس��ت او رس��یده است؟ پس باید قبول کنیم که همه چیز را خودمان 

تفسیر به رای می کنیم.«
س��خنان ت��ازه مدیر روابط عموم��ی وزارت ورزش را باید ع��ذر بدتر از گناه 
دانس��ت، در شرایطی که بسیاری اعتقاد دارند اصل کار – ضبط صدای حاضران 
در جلس��ه محرمانه – بد، قبیح و ناشایسته است، وی می گوید چرا پیش از این 

علی دایی از ضبط شدن صدای علی پروین سخن گفته است!
خدم��ت مدیر محترم روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان باید عرض کرد 
که اگر کارمندان باش��گاه پرس��پولیس و یا دوستان علی دایی هم صدای پروین 
را ضبط کردند تا بعد ها به عنوان یک س��ند علیه سرپرس��ت موقت سرخپوشان 

استفاده کنند، عمل آنها هم غیراخلاقی بوده است!
این دیگر چه استدلالی است که چون دایی و دوستانش چنین عملی زشتی 
را انج��ام داده اند، پس کارمندان وزارت ورزش و جوانان یا هر کس دیگری این 
اجازه را خواهد داشت که صدای دیگران را ضبط کند و در اختیار رسانه  ها قرار 
دهد؟! مطرح ش��دن این مباحث از س��وی وزارت ورزش و جوانان نه تنها از گناه 
عوامل انتشار دهنده این فایل صوتی کم نمی کند، بلکه آن را هم افزایش می دهد. 
انتظار می رود مدیران وزارت ورزش و جوانان آگاهانه یا از سر ناآگاهی از اصل 
ماجرا دور نش��وند. بهتر اس��ت آن ها بررسی کنند که چه کسی این فایل صوتی 
را رسانه ای کرده و شدیدترین برخورد را با فرد یا افراد خاطی انجام دهند تا در 

آینده بساط این اعمال زشت از ورزش کشور برچیده شود. 
 

نکته  ورزشی

عذر بدتر از گناه

نخستین نشس�ت هیات مدیره باش�گاه پرسپولیس 
دیروز در وزارت ورزش و جوانان برگزار ش�د و مدیرعامل، 
رئیس هیات مدیره، س�خنگو، نائب رئیس و... این باشگاه 

انتخاب شدند.
در نشست صبح هیات مدیره باشگاه پرسپولیس که از ساعت 
11:30 و ب��ا حضور امیر رضا خادم آغاز ش��د علیرضا رحیمی به 
عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس انتخاب شد. رحیمی در حالی 
جانشین علی پروین شد که از روزهای گذشته زمزمه های حضور 
او روی صندلی مدیر عاملی پرس��پولیس شنیده می شد. رحیمی  
درب��اره اولویت های کاری خود در پرس��پولیس نیز گفت: همان 
کارهایی که در سپاهان انجام دادم را در پرسپولیس انجام خواهم 
داد و سعی می کنم تمام بدهی های پرسپولیس را پرداخت کنم.

پس از انتخاب رحیمی به عنوان مدیر عامل نوبت به انتخاب 
سایر پس��ت  ها در باشگاه پرسپولیس رس��ید که پس از بحث و 
تب��ادل نظر حمیدرضا سیاس��ی به عنوان رئی��س هیئت مدیره، 
محمدابراهیم کاظم پور به عنوان نایب رییس، حمید استیلی به 
عنوان س��خنگو و مهدی خواجه وند به عنوان دبیر هیئت مدیره 

باشگاه پرسپولیس انتخاب شدند.
2 نفر اضافه شدند

وزارت ورزش ک��ه روز یکش��نبه 7 نف��ر را به عضویت هیات 
مدیره باش��گاه پرس��پولیس درآورده بود، دیروز دو نفر دیگر را به 
این لیس��ت اضافه کرد تا هیات مدیره سرخپوش��ان 9 نفره شود. 
حمید اس��تیلی، حمید زادمه��ر، حمیدرضا سیاس��ی، مصطفی 
س��لیمی، علی اصغر مونس��ان، محمدابراهیم کاظم پور و مهدی 
خواج��ه وند اعضای هیات مدیره پرس��پولیس بودن��د که دیروز 
علیرضا رحیمی و علی اکبر طاهری هم به جمع آن  ها اضافه شدند.

اما بدون ش��ک یکی از دغدغه های این روز های سرخپوشان 
مس��ائل مالی است که قرار ش��ده هیات مدیره  برای یک سال با 

پول هایی که اسپانسر بی نامش هزینه می کند، روزگار بگذراند. 

واریز 3 میلیارد
دیروز پس از پایان نشس��ت صبح اعضای هیات مدیره  خبر 
رسید به دنبال انجام مذاکرات متعدد با شرکت های مختلف برای 
اسپانس��ری یکساله تیم پرسپولیس در فصل 94 – 93، در نهایت 
وزارت ورزش و جوانان با یک شرکت به توافق رسیده است. طبق 
ای��ن قرارداد مالک تجاری باید مبل��غ 30 میلیارد تومان در فصل 
94 – 93 به پرس��پولیس پرداخت کند که نخس��تین قس��ط آن 

به مبلغ 3 میلیارد تومان دیروز به حساب پرسپولیس واریز شد.
این ش��رکت در قبال بدهی  حدود 70 میلیارد تومانی باشگاه 
پرس��پولیس هیچ گونه تعهد مالی ندارد اما ممکن اس��ت بخشی 
از مبلغ مورد توافق، صرف پرداخت بدهی های این باش��گاه شود.
پرس��پولیس به مدت یک سال به مالک تجاری واگذار شده است 
و برند پرس��پولیس برای یکسال در اختیار این شرکت قرار گرفته 

است.
مذاکره با دایی

اما از انتخاب اعضای هیات مدیره و مدیرعامل و اسپانسر که 
بگذریم، یکی از اصلی ترین مسائل روشن شدن تکلیف علی دایی 
بود که با پرس��پولیس قراردادی 3 س��اله و بسیار سفت و سخت 
دارد. از همین رو اعضای هیات مدیره تصمیم به برگزاری دومین 
جلس��ه خود در نوبت عصر گرفتند که در پایان این نشست قرار 
شد رحیمی  با علی دایی جلسه ای برگزار و درباره ادامه همکاری 
با وی صحبت کند تا تکلیف نهایی کادر فنی مش��خص ش��ود. با 
توج��ه به نتایج فصل گذش��ته دایی، هیئت مدی��ره و مدیرعامل 
علاقه مند هستند تا به همکاری با وی ادامه دهند اما باید منتظر 

برگزاری جلسه نهایی ماند. 
حمیدرضا سیاس��ی، رئیس هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس 
در پایان نشس��ت عصر دیروز اظهار داش��ت: روز پنجشنبه هفته 
جاری وضعیت کادر فنی تیم فوتبال پرسپولیس برای فصل آینده 

مشخص خواهد شد.

5  اردو و تورنمنت بین المللی تیم ملی بسکتبال پیش از جام  جهانی
اردوی تیم ملی بسکتبال برای آماده سازی در راه جام جهانی بسکتبال و بازی های آسیایی، 31 خرداد آغاز می شود.

تیم ملی بس��کتبال در س��ال جاری دو مسابقه مهم یعنی جام حهانی 2014 اس��پانیا و بازی های آسیایی اینچئون کره جنوبی 
را پیش رو دارد. بر همین اس��اس طبق اعلام فدراس��یون بسکتبال اردوی آماده سازی تیم ملی قرار است از 31 خرداد ماه در تالار 
بس��کتبال آزادی آغاز ش��ود.تیم ملی پس از 6 روز تمرین راهی اردوی ترکیه می شود و دوازدهم به ایران باز خواهد گشت و پس از 
چند روز تمرین راهی مسابقات کاپ آسیا  که از 17 تا 29 تیرماه در چین برگزار می شود، خواهد شد.تورنمنت بین المللی لهستان 
و استونی، مسابقات جام ویلیام جونز و تورنمنت  اسلوونی برنامه های تیم ملی پیش از مسابقات جام جهانی خواهد بود.قرار است تیم 
ملی پس از جام جهانی از 22 تا 24 شهریور راهی اردوی شمال شده تا با آمادگی کامل در بازی های آسیایی اینچئون که شانس 

نخست قهرمانی است، به میدان برود.

رقابتهای مرحله نهایی انتخابی تیم های ملی کشتی 
به صورت دوره ای برگزار خواهد شد.

مرحله نهای��ی رقابت های انتخابی تیم های ملی کش��تی 
آزاد و فرنگی در خردادماه س��ال جاری برگزار می شود که این 

مس��ابقات به صورت دوره ای خواهد بود و طبق مفاد بند یک 
بخش توضیحات فرآیند انتخابی تیم های ملی کش��تی آزاد و 
فرنگی، مبنای پیروزی کش��تی گیران در رقابت پایانی کسب 

2پیروزی از 3 مسابقه فینال خواهد بود.

برگزاری مسابقات انتخابی تیم های ملی كشتی به صورت دوره ای

تیم ملی شمشیربازی سابر ایران در بین 25 تیم حاضر در جام جهانی، یازدهم شد.
تیم شمشیربازی اسلحه سابر که با ترکیبی از پنج بازیکن در مسابقات جام جهانی یونان شرکت کرده بود با کسب عنوان یازدهم 
در بخش تیمی به کار خود در این رقابت  ها پایان داد. در بخش تیمی از مسابقات که با حضور 25 تیم برگزار شد، ایران در نخستین 
دیدار گرجستان را 45 بر 28 شکست داد و به جمع 16 تیم صعود کرد. دومین دیدار تیم ایران مقابل آلمان برگزار شد که با شکست 
45 بر 28 نمایندگان ایران همراه بود.شمش��یربازهای ایران در ادامه دیدارهای خود و برای کس��ب عنوان نهم تا شانزدهم مسابقات با 

پیروزی برابر لهستان وهنگ کنگ و شکست برابربلاروس رده یازدهم مسابقات را از آن خود کرد.

جایگاه یازدهمی جام جهانی برای شمشیربازان ایران

تی�م فوتبال بایرن مونیخ امش�ب در دیدار برگش�ت از 
مرحله نیمه نهایی رقابتهای لیگ قهرمانان اروپا میزبان رئال 
مادرید اس�ت ،دیداری که برای بای�رن جدال مرگ و زندگی 
است اما رئال با حفظ برتری می کوشد به ایستگاه آخر برسد.

پس از آنکه چهارشنبه شب هفته گذشته این دو تیم قدرتمند 
آلمانی و اس��پانیایی در ورزشگاه س��انتیاگو برنابئو به میدان رفتند 
و ماتادور ها یک بر صفر برنده شدند،امش��ب دیدار برگش��ت مرحله 
نیمه نهایی برای هریک معنا و مفهوم خاصی دارد. تیم فوتبال رئال 
مادرید چنانچه بتواند به مرحله نهایی رقابتهای لیگ قهرمانان اروپا 

راه پیدا کند به انتظار 12 ساله خود پایان داده است. این در حالی 
اس��ت که بایرن ه��م در صورت پیروزی در ای��ن مرحله، چهارمین 
فین��ال خود را از فصل 10-2009 تجرب��ه خواهد کرد.بایرن تحت 
رهبری پپ گواردیولاو با حمایت هوادارانش می آید که جبران مافات 
کند تا بلکه به بازی نهایی همچون فصل قبل رسیده و بخت خود را 
برای تکرار مقام قهرمانی فصل قبل حفظ کند.در طرف مقابل رئال 
تحت هدایت کارلو آنچلوتی، با استفاده از پشتوانه  ای که برای خود 
مهیا ک��رده، خواهان حفظ دروازه اش در بازی امش��ب برای حذف 

مدافع عنوان قهرمانی قاره سبز است.

جدال مرگ و زندگي براي بايرن و رئال مادريد

حدیث دشت عشق

ب��ه ب��رادر و خواهران دینی س��فارش 
می کنم که نماز را در اول وقت بجای آورید 
و دس��ت از امام برنداری��د و برای مال دنیا 
دلسرد نشوید و کاری کنید که پیش پیامبر 

اسلام روسفید باشید.
آب روشن«،  »غلامعلی  ش��هید  سرباز 
س��ال 1347 در استان فارس متولد شد و 
در 20 دی م��اه 1365 در عملیات کربلای 

پنج )شلمچه( به شهادت رسید.
ستاد یادواره شهدای سرباز فارس

به یاد سرباز شهید »غلامعلی آب روشن«
نماز را اول وقت بجای آورید

قم- خبرنگار کیهان: 
رئیس مجلس ش�ورای اسلامی با بیان اینکه 
مذاک�رات هس�ته ای ای�ران با گ�روه 1+5 روند 
قابل قبولی دارد گفت: تی�م مذاکره کننده باید 
با تدبیر و تلاش در گام نهایی حقوق هس�ته ای 

را حفظ کند.
علی لاریجانی در دیدار با آیت الله موسوی اردبیلی 
از مراجع عظام تقلید رکود را از مشکلات اصلی اقتصاد 
کشور دانست و گفت: تا کشور از این حالت خارج نشود 

مشکلات حل نمی شود.
رئیس قوه مقننه ادامه داد: مجلس هم پیگیر این 
موضوع اس��ت و وزیران مربوطه در مسائل اقتصادی و 

سیاسی با مجلس روابط منطقی و مثبتی دارند.
وی با اشاره به وضعیت معوقات بانکی گفت: نسبت 
به معوقات بانکی باید تدبیر لازم انجام ش��ود و آنچه 
مربوط به کارخانجات و بنگاه های تولیدی است اقدام 
مناس��ب صورت گیرد تا کش��ور از رکود خارج شود و 

شاهد رونق تولید باشیم.
وی با اشاره به مشکلات فرهنگی در کشور تصریح 
کرد: امروز در روستاها کمبود مبلغ داریم که در همین 

راستا مراجع عظام باید تدبیری بیاندیشند.
لاریجانی همچنین در دی��دار با آیت الله لطف الله 
صاف��ی گلپایگان��ی از مراجع تقلید گزارش��ی از روند 
مذاکرات هسته ای ارائه داد و گفت: البته چالش هایی 

در این راس��تا وجود دارد که باید تلاش کرد تا به راه 
حل درستی دست یابیم.

رئیس مجلس ش��ورای اسلامی همچنین در دیدار 
با آیت الله ناصر مکارم شیرازی از مراجع عظام تقلید در 
خصوص مسائل بین المللی، موضوع هسته ای، وضعیت 
اقتصادی کشور، هدفمندی یارانه ها و مصوبه اخیر حقوق 

بشری پارلمان اروپا علیه ایران مطالبی را بیان کرد.
نماینده مردم ق��م در مجلس در دیدار با آیت الله 
نوری همدانی از مراجع تقلید با تاکید بر این که مسائل 
اختلافی و تنش زا در کش��ور نباید مطرح شود، گفت: 
باید از بیان و پرداختن به موضوعاتی که سبب اختلاف 

و تشتت می شود، پرهیز کرد.

رئیس مجلس ش��ورای اس��لامی با تاکید بر این 
ک��ه تلاش می کنیم در زمینه تحقق اقتصاد مقاومتی 
گام هایی برداش��ته ش��ود، خاطرنشان کرد: مجلس با 

جدیت پیگیر رفع شرایط رکودی کشور است.
آی��ت الله ن��وری همدانی در این دیدار نس��بت به 
موضوع گرانی و تورم در کشور ابراز نگرانی و اظهار کرد: 
دولت، مجلس و تمام مسئولان نظام باید با همکاری 

مشکلات اقتصادی را حل کنند.
لاریجان��ی همچنی��ن با حض��رات آی��ات صافی 
گلپایگانی و وحید خراسانی و جعفر سبحانی نیز دیدار 
کرد. در این دیدارها مراجع تقلید به مسائل مهم کشور 
اشاره و بر حل مشکلات اقتصادی مردم تاکید کردند.

رئیس مجلس:

تیم مذاکره کننده باید حقوق هسته ای ملت را حفظ کند

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: پنج درصد 
مابه التفاوت افزایش حقوق سال جاری بازنشستگان 
تأمی�ن اجتماع�ی بزودی در هیئ�ت دولت تصویب و 

پرداخت می شود.
به گزارش ایرنا، »علی ربیعی« در گردهمایی چهار هزار 
نفره کارگران به مناسبت هفته کار و کارگر و آیین تودیع و 
معارفه مدیران کل سابق و جدید اداره کل تعاون کار، رفاه و 
تأمین اجتماعی فارس با یادآوری این که پیش از این افزایش 
20 درصدی حقوق بازنشستگان تأمین اجتماعی عملیاتی 
و اجرا شده است، گفت: با نهایی شدن پرداخت مابه التفاوت 
در هیئت دولت، افزایش 25 درصدی حقوق بازنشس��تگان 
تأمین اجتماعی در س��ال جاری محقق خواهد ش��د. وی با 
بی��ان این که در برخی واحدها تاکنون قراردادهای س��فید 
امضاء زیادی امضاء ش��ده است، بر حمایت این وزارتخانه از 
استیفای حقوق کارگران تأکید کرد و گفت: به بازرسان کار 

گفتیم که تمام قراردادها را بررسی کنند چرا که نباید شاهد 
استخدام های چندگانه باشیم.

وی گفت: کمیته های حفاظت و بهداشت کار را به 13 
هزار واحد رسانده ایم و ارتقا خواهیم داد.

ربیعی ادامه داد: بنا داریم از کارگران زن بیشتر استفاده 
کنیم و با توجه به این که در ارتقای شغلی و نوع استخدام 
بان��وان اجحاف هایی صورت می گیرد، ای��ن موضوع را باید 
برطرف کنیم.ربیعی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
باید از تولید ملی حمایت کنیم، و از همه ایرانیان بخواهیم 

که حمایت از تولید ملی را سرلوحه خود قرار دهیم.
این عضو کابینه همچنین اعلام کرد که بیمارستان در 
دست احداث تأمین اجتماعی در شیراز جزو پیشرفته ترین 

بیمارستان های کشور خواهد بود.
وی تأکید کرد: بودجه مورد نیاز ساخت این بیمارستان 
را تصویب و آغاز به کار سریعتر آن را پیگیری خواهیم کرد.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:
مابه التفاوت افزایش حقوق امسال بازنشستگان 

پرداخت می شود
نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی و امام 
جمعه تبریز با انتقاد از وضعیت فرهنگی جامعه 
گفت: وضعیت حجاب در دانش�گاه ها و برخی 

ادارات دولتی راضی کننده نیست.
به گزارش ایرنا، آیت الله محسن مجتهدشبستری 
در یادواره ش��هدای کارگر اس��تان افزود: وضعیت 
دانشگاه ها و ادارات دولتی به لحاظ رعایت عفاف و 
شئون اسلامی راضی کننده نیست و باید مسئولان 
امر در این زمینه تدابیر لازم و کافی را اتخاذ کنند.
وی با تاکید بر ارائه تذکرهای لازم به بدحجاب ها 
گف��ت: دولت و نی��روی انتظامی باید در این زمینه 
تلاش همه جانبه ای انجام داده و از ظرفیت بس��یار 

مهم، وسیع و تاثیرگذار بسیج استفاده کنند.
وی با اشاره به کم کاری های صورت گرفته طی 
س��ال های اخیر در خصوص حجاب و عفاف بانوان، 
یادآوری کرد: بر اثر این بی توجهی ها هم اکنون سطح 
عمومی شهرها به لحاظ رعایت حجاب از سوی برخی 

از بانوان به وضعیت اسفناکی رسیده است.
آیت الله مجتهد شبس��تری اضافه کرد: هر چند 
کنترل خیابان ها از دست مسئولان خارج شده است، 
اما اینکه بانوان آرایش کرده در ادارات مشغول کار 
ش��وند، برازنده جمهوری اسلامی که خون هزاران 
ش��هید گلگون کفن به پای آن ریخته شده است، 

نیست.
وی اختلاط دختر و پسر در دانشگاه های کشور 
را امری نکوهیده دانس��ت و گفت: این مسئله مثل 
کنار هم بودن کبریت و بنزین اس��ت و باید دولت 

در این خصوص به راهکار تعریف شده ای برسد.

امام جمعه تبریز با تاکید بر اینکه شهدای انقلاب 
و دوران هشت سال دفاع مقدس به خاطر اسلام و 
قرآن و احکام عالی دین محمدی)ص( جان خود را 
از دست داده و خونشان به پای انقلاب ریخته شده 
است یادآوری کرد: اینکه امروز عده ای با بدحجابی 
و بی حجابی به این آرمان های مهم انقلاب دهن کجی 

کنند به هیچ عنوان قابل پذیرش نیست.
آیت الله مجتهد شبستری خاطرنشان کرد: حدود 
دو ماه از آغاز س��ال س��پری شده و شعار امسال به 
ویژه درحوزه فرهنگی مورد بی توجهی است و باید 
دولت در این زمینه اقدامات عملی و به دور از هرگونه 

شعارزدگی را انجام دهد.
وی از آمار تکان دهنده شیوع استفاده از مشروبات 
الکلی در میان جوانان ابراز تاثر و تاسف کرد و افزود: 
در نظامی که عنوان اسلامی را یدک می کشد چنین 
آماری بسیار نگران کننده است و باید نیروی انتظامی 
در ای��ن زمینه با قدرت تمام وارد عمل ش��ده و با 
قاچاقچیان و توزیع کنندگان به شدت برخورد کند.

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی برگزاری 
یادواره های شهدا را گامی بسیار ارزنده در راه انتقال 
فرهنگ شهادت و ایثار به نسل های جوان برشمرد 
و در عی��ن حال گفت: اما ات��کای صرف به چنین 
همایش هایی نمی تواند در برابر هجمه های بس��یار 

سنگین فرهنگی غرب علیه کشور چاره ساز باشد.
یادواره 14 هزار شهید کارگر به مناسبت هفته 
گرامیداش��ت کارگر به همت بسیج کارگری سپاه 
عاشورا و همزمان در شهرهای تبریز، تهران، بوشهر، 

شیراز و نیشابور برگزار شد.

امام جمعه تبریز:

وضعیت حجاب در دانشگاه ها
و ادارات دولتی راضی كننده نیست

رئیس هیئت تحقیق و تفحص مجلس شورای اسلامی از خودروسازان کشور با بیان این که آمار هزینه های 
ارائه ش�ده توسط خودروس�ازان کاذب و غیرواقعی است افزود: برای مشخص شدن قیمت تمام شده، باید این 

آمار اصلاح شود.
علی علیلو در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در تبریز، با اشاره به اینکه خودروسازان، هزینه های سربار را بر قیمت تمام شده 

محصول اضافه می کنند، اظهار کرد: قیمت واقعی خودرو، قیمت تمام شده به اضافه سود معقول است.
نماینده شبستر، صوفیان و تسوج در خانه ملت با اشاره به این که در یک سال 30 هزار میلیارد ریال تسهیلات از طریق 
بانک های دولتی به یک گروه خودروس��از داده ش��ده است، گفت: با اختصاص ارز مبادله ای به صنعت خودرو، قیمت خودرو 
باید کاهش یابد.رئیس هیئت تحقیق و تفحص مجلس شورای اسلامی از خودروسازان کشور در ادامه خاطرنشان کرد: قایل 
به قیمت گذاری خودرو نیستیم و قیمت آن را باید بازار تعیین کند.وزیر صنعت، معدن و تجارت هفته گذشته از تامین نیاز 
ارزی بخش صنعت خودرو با ارز مبادله ای توسط بانک مرکزی خبر داده بود. هر چند با انتشار این خبر انتظار کاهش قیمت 

خودرو می رفت، اما به دلیل افزایش نرخ ارز، شاهد افزایش قیمت خودرو در بازار هستیم.

رئیس هیئت تحقیق و تفحص مجلس از خودروسازان:
 آمار هزینه های ارائه شده توسط خودروسازان غیرواقعی است

در قانون بودجه امسال کل کشور برای حمایت 
از بخش تولید 100 هزار میلیارد ریال اختصاص داده 

شده است.
»سیدامیرحسین قاضی زاده« نماینده مردم مشهد و 
کلات در مجلس شورای اسلامی، در جشن کارگری به 
مناس��بت هفته کار و کارگر در مشهد با اعلام این خبر 
افزود: برای حمایت و شکوفایی تولید در کشور اعتبارات 
و تس��هیلات کم نداری��م بلکه نحوه عملک��رد و هزینه 

اعتبارات است که می تواند تعیین کننده باشد.وی اظهار 
داش��ت: پارسال نیز 100 هزار میلیارد ریال برای تزریق 
به عرصه تولید کش��ور از سوی مجلس شورای اسلامی 
تخصیص داده شد اما دولت قبل به جای هزینه این مبلغ 
در بخش مزبور اقدام به ارائه سوخت و حامل های انرژی با 
قیمت ارزانتر به واحدهای تولیدی کرد که کارگشا نبود.

این نماینده مجلس گفت: علاوه بر این صندوق توسعه 
ملی با 20 میلیارد دلار اعتبار در اختیار دولت است که 

ب��ا برنامه ریزی اصولی می توان با هزینه کردن این مبلغ 
در عرص��ه تولید و رش��د اقتصادی کش��ور تحول ایجاد 
کرد.وی اظهار داش��ت: پارسال در راستای طرح توسعه 
اقتصادی، تخصیص وام های 30 تا 50 میلیون ریالی به 
تولیدکنندگان با تعیین منابع مالی لازم در دس��تور کار 
قرار گرفت اما فقط یک چهارم اعتبار مورد نظر در قالب 
تس��هیلات پرداخت ش��د که آن هم بدون نظارت و در 
بخش��ی غیر از تولید هزینه گردید.وی گفت: در زمینه 

سازمان تامین اجتماعی این نهاد عمومی به شکل واضح 
با دخالت مستقیم دولت و بدون حضور افراد ذینفع اصلی 
به یک سازمان دولتی تبدیل شده و منابع عظیم آن به 
جای هزینه در جهت رفع نیازهای زیرمجموعه حقیقی 
آن در جاهایی که نباید هزینه می شود.او افزود: دولت باید 
بر این سازمان  ولایت عمومی داشته باشد و از گسترش 
ساختار اداری و نیروی انسانی آنها پرهیز کند حال آنکه 

وضعیت به گونه دیگر است.

نماینده مجلس اعلام کرد
اختصاص 100 هزار میلیارد ریال برای حمایت از تولید

سرویس شهرستان ها-
امام جمعه کوهبنان بر اثر سانحه رانندگی درگذشت.

به گزارش خبرنگار مهر از کرمان، حجت الاس��لام والمس��لمین عباس 
صالح نیا پیش از ظهر یکش��نبه بر اثر برخورد یک دستگاه خودرو با وی به 

شدت مجروح و به بیمارستان شهید باهنر کرمان منتقل شد.
وی پ��س از انتقال به بیمارس��تان به علت ش��دت جراحات در س��ن 

58 سالگی جان به جان آفرین تسلیم کرد.
به گزارش فارس، آیت الله سید یحیی جعفری نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه کرمان و علیرضا رزم حسینی استاندار کرمان در پیامی مشترک 
درگذشت حجت الاسلام عباس صالح نیا امام جمعه کوهبنان را تسلیت گفتند.
در این پیام آمده است: خبر درگذشت نابهنگام امام جمعه فقید کوهبنان، 

زنده یاد حجت الاسلام عباس صالح نیا موجب تاثر شد.
این پیام می افزاید: آن مرحوم دارای شخصیتی وزین بود که با فروتنی 
در راه نش��ر تعالیم اس��لامی در کس��وت امامت جمعه تلاش های فراوانی 
داشت و اوصاف ممتازش از آن زنده یاد چهره ای محبوب را در اذهان مردم 

بر جای گذاشته است
در پای��ان این پیام به بیت مکرم ایش��ان، روحانیت، حوزه های علمیه، 
مردم استان و به ویژه مردم داغدار کوهبنان و رفسنجان، تسلیت گفته شد.
یادآور می ش��ود پیکر امام جمعه کوهبنان صبح دیروز پس از برگزاری 
آیین تش��ییع که با حضور با شکوه مردم کوهبنان انجام شد تا حرم مطهر 
امامزاده سلیمان شاه و جوار قبور شهیدان دفاع مقدس به زادگاهش بخش 

کشکوییه منتقل و خاکسپاری شد.
مرحوم صالح نیا از نیمه شعبان سال 88 از سوی رهبر معظم انقلاب به 

عنوان امام جمعه کوهبنان منصوب شد.

امام جمعه کوهبنان دار فانی را وداع گفت

وزیر نفت در بوش�هر گفت: ردیف دوم فاز 12 پارس جنوبی 
تا خرداد ماه امسال به بهره برداری می رسد.

ب��ه گزارش خبرگزاری ها، بیژن نامدار در جریان بازدید معاون اول 
رئیس جمهور از فاز 12 میدان گاز پارس جنوبی در عسلویه گفت: فاز 
12 میدان گازی پارس جنوبی دارای 95درصد پیشرفت فیزیکی است 
و اکنون 14 میلیون مترمکعب گاز از آن تولید می ش��ود که تا خرداد 

ماه به 2 برابر افزایش می یابد.
وی اظه��ار کرد: این ف��از به اندازه 3 فاز پارس جنوبی اس��ت و با 
بهره برداری از ردیف دوم این فاز، تولید گاز از 14میلیون مترمکعب در 

روز به 28میلیون مترمکعب افزایش می یابد.
وزیر نفت میزان س��رمایه گذاری در ف��از 12 پارس را 6/9 میلیارد 
دلار اعلام کرد و گفت: در س��اخت این فاز میدان گازی پارس جنوبی 
متخصصان کش��ورمان صددرصد مشارکت داشتند و روند ساخت این 

فاز مطلوب بوده و تکمیل این فاز از اولویت های وزارت نفت است.
زنگنه با اش��اره به اینکه فاز 12 پارس جنوبی از مهمترین فازهای 
میدان گازی پارس جنوبی اس��ت خاطرنشان کرد: تا پایان امسال فاز 
12 تکمیل خواهد شد و گاز این فاز به شبکه سراسری تزریق می شود.

زنگنه افزود: فازهای 17 و 18 در میدان گازی پارس جنوبی بیش 
از 82 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و امیدواریم به زودی راه اندازی شود.

وی گفت: این دو فاز به دست متخصصان داخلی در دست اجراست و 
بیش از 5/6میلیارد دلار برای توسعه این فازها سرمایه گذاری شده است.

وزیر نفت یادآور شد: پیش بینی می کنیم ردیف های 1و 2 فازهای 
17 و 18 پارس جنوبی امسال به تولید برسد.

وزی��ر نفت اضافه کرد: دولت در راس��تای تکمی��ل و بهره برداری 
از فازهای در دس��ت اجرا در پارس جنوبی مصمم اس��ت و امس��ال به 
نتایج بس��یار خوبی خواهیم رسید. براس��اس این گزارش، معاون اول 
رئیس جمهور که به اس��تان بوشهر سفر کرده بود از فازهای -17-16
12-15 و 18 پارس جنوبی به صورت هوایی دیدن کرد و از سوی وزیر 
نفت و مسئولان مربوطه در جریان روند پیشرفت اجرای فازهای مختلف 

پارس جنوبی قرار گرفت.

وزیر نفت خبر داد
بهره برداری از ردیف دوم 

فاز 12 پارس جنوبی تا خردادماه


